
  

 
 
 
 
Motie fietsparkeren binnenstad 
 
De raad van de gemeente Goes, in vergadering bijeen op 13 juli 2023. 
 
Constaterende dat: 

• Het fietsparkeren in de binnenstad al jaren punt van zorg is; 

• Fietsenrekken beschikbaar stellen geen oplossing heeft gebracht; 

• Fietsen in vakken plaatsen ook onvoldoende bleek; 

• Het parkeren van fietsen een rommelig beeld geeft dat afbreuk doet aan onze mooie binnenstad, de 

Markt in het bijzonder; 

• Ook de veiligheid van de fietsen, zeker door het snelgroeiend aantal elektrische fietsen, van belang is; 

Overwegende dat: 
• Goes het gebruik van de fiets als vervoersmiddel wil stimuleren; 

• Er beleid in voorbereiding is om de binnenstad autoluw te maken; 

• Voor het parkeren van fietsen in de binnenstad daarom een structurele oplossing gewenst is; 

 
Verzoekt het college: 

• Nader te onderzoeken op welke wijze het parkeren van fietsen in de binnenstad structureel kan 
worden aangepakt; 

• Daarbij ook een globale begroting van de te maken kosten op te nemen; 

• De raad hierover te informeren. 
 
 
En gaat over tot de orde van de dag. 
 
 
CDA Goes fractie 
Frans van der Knaap 
 
Namens D’66 Goes 
Martin Wissekerke 
 
 


